
 

 

 

ACTA ASSEMBLEA GENERAL 20 DE SETEMBRE DE 2019 
 
Sessió número: 1 
Caràcter: ordinari 
Data: 20 de setembre de 2019 
Horari: 17:00h 
Lloc: menjador de l’escola 
 
A Riells i Viabrea, essent les 17:00 hores del dia 20 de setembre del 2019 es reuneixen els 
membres i associats de l’AMPA. 
 
Membres de la Junta Directiva de l’AMPA assiteixen: 
Raquel Tobajas Moreno 
Núria Lojo Sobrado 
Rosario López Soto 
Núria Clos Maestre  
Angelina ARREDONDO CUAL 
Pilar ORTEGA MOLINA 
 
 
Membres de la Junta Directiva de l’AMPA que s’excusen: 
Sonia BARBA SANCHEZ 
Rosa Mª Jimenez Sanchez 
 
 
Assistència socis: 
S’adjunta fulla signada dels assitents. 
 
 
 

Ordre del dia 
 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
2. Presentació de les activitats i descomptes que es faran durant 

tot aquest proper curs. 
3. Presentació i aprovació del pressupost anual d’activitats. 
4. Formació de la nova Junta de l’AMPA. 
5. Menjador (activitats i subvenció del Consell Comarcal) 
6. Torn obert de paraules 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1.- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
 
Queda aprovada per unanimitat l’acta de la sessió anterior celebrada el dia 13/09/2019 sense cap 
esmena. 
 
 



2.- Presentació de les activitats i descomptes que es faran durant aquest curs 2019/2020  
 
S’exposen totes les activitats que es faran durant aquest curs 2019-2020. Seran les mateixes que 
s’han fet l’any passat, encara que potser hi haurà alguna modificació com el tema de l’obre de teatre 
de l’Hort d’en Marçal que fa l’oncolliga de Girona (perquè ho fa cada 2 anys) i el tema de la Nit 
Màgica que s’ha de valorar si es continuarà o s’ha de modificar. 
 
Tothom està conforme amb les mateixes. 
 

3.- Presentació i aprovació del pressupost anual d’activitats. 

Es passen copies del balanç anual de l’AMPA EL BRUC des de 1/09/2018 a 31/08/2019. Si que hi 
ha preguntes sobre el tema de la piscina (apareix en el balanç un rebut de la piscina del sot de les 
Granotes), però s’explica que es degut a que durant any 2018-2019 es va girar últim rebut piscina de 
tercer trimestre de la piscina del curs 2017-2018.  

S’aproven els pressupostos anuals per unanimitat. S’adjunta copia del balanç aquesta acta.  

Es parla de les diferents activitats anuals, es parla especialment: 

  *la Nit màgica: sobre la possibilitat de que es continuï fent o no.   

* Activitats com Sant Jordi: s’explica el destí dels diners del Sant Jordi de l’any passat (amb 
els diners que es van recaptar s’han comprar tots els llibres per fer les tertúlies literàries de 
curs de 1r  i 5è). Aquest any es parla que es farà el mateix.  

4.- Formació de la nova Junta de l’AMPA  

S’exposen els canvis de la formació de la Junta. Es canviarà el càrrec de Secretari i el càrrec de 
Tresorera. S’exposa el nou funcionament de l’AMPA que es farà a través de comissions. S’informa 
que les comissions que es formaran seran: comissió de menjador, comissió de comunicació, comissió 
de festes i comissió d’extraescolars. Tothom està conforme. 

Deixen l’AMPA la Pilar Gonzàlez Martín.  

S’informa del canvi de Tresorera. La nova Tresorera  serà l’actual vocal Angelina Arredondo Gual. 
També s’informa del canvi de Secretaria. La nova Secretària serà la Elena Pereferrer Julià, que entra 
nova aquest any a la Junta de l’AMPA. 

Així mateix, hi ha noves incorporacions a la Junta de l’AMPA: Elena Pereferrer Julià (nova 
Secretaria), Iria Matabuena Peña (com a vocal), Mercedes Pérez Garcia (com a vocal), Tamara 
Gegúndez (com a vocal). 

En aquest acta s’ofereix a qualsevol persona que estigui interessada en entrar a l’AMPA , ja sigui 
com a membre de la Junta o per formar part d’alguna comissió que s’apunti a la fulla que es passarà 
al final de l’Assemblea. 

 
5.- Menjador (activitats i subvenció del Consell Comarcal) 
 



Des de la Junta s’informa als assistents que encara no tenim aprovada la subvenció que ens dóna el 
Consell Comarcal però que tan bon punt estigui aprovada s’informarà sobre la quantitat i es tiraran 
endavant les activitats durant l’hora de menjador. S’informa que aquest any estem condicionats per 
assumir l’acolliment dels nens i nenes d’infantil que tenen germans a primària de 14.30 a 15:00 
hores. Per aquesta raó l’activitat sempre es farà de 14:00 a 15:00 hores.  
Està previst que comenci l’activitat el dia 1 d’octubre de 2019. 
També s’informa que està pendent una visita del Departament d’Educació per veure la viabilitat de 
fer un menjador a l’escola. 
 

6.- Torn obert de paraula. 

S’obre el torn de paraula i es demana si hi ha gent que voldria fer de col·laboradora o formar part de 
la Junta o bé voldrien formar part de les comissions.  

Es pregunta sobre: 

*Mirar si hi hauria la possibilitat de que els autobusos contractats per a trasllada els nens quan 
es fan excursions puguin ser de 3 punts. Des de l’AMPA es diu que es traslladarà la qüestió a l’equip 
directiu per tal que ho estudiïn.  

*Tema de la tallada del carrer durant les hores d’arribada i recollida dels nens a l’escola: es 
pregunta sobre si es possible buscar una manera de que estigui tallat el carrer de forma més eficient.  
Si bé aquest tema no es una qüestió pròpiament de l’AMPA ja que es un tema de l’Ajuntament, es 
diu que serà traslladat en la pròxima convocatòria del Consell Escolar.  

Es passa una fulla perquè s’apuntin voluntaris i col·laboradors . Així mateix també es passa una fulla 
perquè s’apuntin per formar part de les comissions de l’AMPA. Aquestes fulles queden adjuntes 
aquesta acta. 

Sense mes temes a tractar, es tanca la sessió a les 18:10 hores del dia 20 de setembre del 2019 i 
perquè així consti com a secretari ho certifico  amb el vist-i-plau de la presidenta. 

 
 
 
 
 
La Presidenta       La Secretaria 
 
 
 
 
 
 


